

**Road Side Assistance (Towing)**

<p><b><u>Towing services</u></b></p> <p>In case of breakdown or an accident, IMC will tow your vehicle to the nearest garage within UAE.</p>	<p><b><u>خدمة نقل وسحب السيارات</u></b></p> <p>في حال تعرضت مركبتك لحادث او تعطلت لاي سبب من الاسباب بقطر المركبه لاقرّب مركز خدمه في دولة الامارات العربيه سنقوم المتحد</p>
<p><b><u>Battery boost services</u></b></p> <p>If the vehicle's battery fails.IMC will jump start your vehicle which will enable you to carry on with your journey or IMC will tow your vehicle to the nearest garage within UAE. (No new battery or replacement will be provided by IMC).</p>	<p><b><u>خدمة تحسين اداء البطاريه</u></b></p> <p>في حال توقف المركبه بسبب ضعف في اداء البطاريه .اتصل بنا وسوف نقوم بشحن البطاريه وتحسين ادائها.وإذا لم تعمل المركبه فسوف نقوم بقطرها الى اقرب مركز خدمه في دولة الامارات العربيه المتحد</p>
<p><b><u>Emergency fuel services</u></b></p> <p>IMC will deliver emergency fuel directly to you. The fuel delivery services will be provided complimentary, but the fuel cost will be borne by you.</p>	<p><b><u>خدمة التزويد بالوقود في حالة الطوارئ</u></b></p> <p>في حال نفاذ وقود مركبتك .اتصل بنا لنحضر لك كميته الوقود الكافيه وليس عليك الا ان تدفع قيمة الوقود فقط.</p>
<p><b><u>Lock out service</u></b></p> <p>If the vehicle key is locked inside your car, IMC will make an attempt to gain access to the key, which will enable you to carry on with your journey.</p>	<p><b><u>خدمة فتح ابواب المركبه</u></b></p> <p>اذا اقفلت المركبه والمفاتيح بداخلها .اتصل بنا لنقدم لك المساعدة اللازمه وفتح ابواب المركبه</p>
<p><b><u>Off Road Assistance</u></b></p> <p>IMC will provide off road service assistance in the desert within borders of UAE. This applies to 4X4 vehicles only (Condition apply).</p>	<p><b><u>خدمة المساعدة على الطرق الوعرة</u></b></p> <p>ستوفر لك الشركه خدمة المساعدة على الطرق الوعرة في الصحراء ضمن حدود دولة الامارات العربيه المتحد.تنطبق هذه الخدمه على مركبات الدفع الرباعي فقط. (تنطبق الشروط</p>
<p><b><u>Flat Tyre Service</u></b></p> <p>IMC will change the flat tyre with a spare tyre. If no spare tyre is available, IMC will tow your vehicle to the nearest garage within UAE. (No new tyre or replacement will be provided by IMC).</p>	<p><b><u>تبديل الاطارات</u></b></p> <p>اذا فرغ اطار مركبتك من الهواء فسوف نستبدله بالاطار الاحتياطي .وفي حال عدم توفره فسوف نقوم بقطر المركبه لاقرّب مركز خدمه</p>
<p><b><u>Car registration service</u></b></p> <p>On complimentary car registration service will be provided to you. The reservation must be done 48 Hours prior to registration. you must provide the documents and information as required by the traffic authorities to avail this service. You are also responsible for the settlement of any traffic fines and other traffic department charges.IMC will collect the vehicle key and document from you within the city in which the vehicle is registered as mutually agreed.</p> <p>The free vehicle registration renewal service does not apply to any commercial vehicles or motor cycle and it's valid for a single attempt only.</p> <p>The service does not apply if you are exporting, selling or transferring your vehicle.</p>	<p><b><u>خدمة تسجيل المركبه</u></b></p> <p>نقدم لك خدمة تسجيل المركبه ولمره واحده فقط.لذا يتطلب منك مايلي الحجز قبل موعد التسجيل ب 48 ساعه- تقديم كافة المستندات المطلوبه من قبل اداره المرور والتراخيص يتحمل مالك المركبه مسؤوليه سداد اية مخالفات او غرامات بالاضافه الى- رسوم التسجيل للجهات المختصه</p> <p>بعد استلام مندوبنا لمفاتيح المركبه بالاضافه الى كافة الاوراق سنقوم بعملية تسجيل المركبه في نفس المدينه حيث تسجيل المراد المطلوبه لاتنطبق هذه الخدمه على اي مركبه تجاريه او دراجه بخاريه وهي صالحه مره واحده فقط</p> <p>لاتنطبق هذه الخدمه في حال تصدير المركبه او بيعها او نقل ملكيتها لاي جهه اخرى</p>
<p><b><u>Discounted International Driving License</u></b></p> <p>Members can visit IMC office and avail a 10% discount on international driving license.</p>	<p><b><u>رخصة القيادة الدوليّه المخفضه</u></b></p> <p>يمكن للاعضاء زيارة نادي السيارات العالمى والحصول على خصم مقداره 10% على رسوم رخصة القيادة الدوليّه</p>

[لطلب المساعدة او للمزيد من التفاصيل يرجى الاتصال على الرقم المجاني](#)

**For details and location ,members are**

**requested to call toll free number**

**800 4 101**